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Namn (frivilligt)

Stefan

Telefon (frivilligt)

0730787578

E-post (frivilligt)

steffe1212@gmail.com

Vilken nämnd eller förvaltning gäller din synpunkt?

Vet ej / ej applicerbart

Kommunstyrelsen

Socialförvaltningen

Kultur- och utbildning

Meddelande

Jättekul att vi fått en disc-golf-bana (frisbee-golf) i Fjugesta, men det finns en del saker som behöver åtgärdas
snarast!!

1. Det behövs en ordentlig start-platta vid början av varje hål/korg, och inte bara en liten platta med målad siffra
på (då dessa kan flyttas eller till-och-med kastas bort).

2. Det behöver klippas mycket bredare vid partier med högt gräs så att man får en mycket bredare fairway.
Man får tyvärr ägna mycket tid åt att leta efter sin disc/frisbee när man hamnar i högt gräs, vilket tar bort från
det roliga.

3. Skylta/gör reklam för banan.
Det behöver finnas en STOR skylt vid vattenparken som pekar och säger Discgolfbana.
För närvarande finns heller inte Fjugestas discgolfbana med på google maps.

Slutord:
När ni kostat på att köpa så pass kvalitativa korgar från Latitude 64, så är det väldigt synd att banan i sig inte
alls håller samma standard, samt att man inte gör reklam för banan.

Ett tips är att titta på banan i Mullhyttan för att få inspiration!

Ring gärna till mig om ni vill ha tips/vägledning.
Kanske ska vi tillsammans kika på banan fysiskt och dokumentera vad som behöver åtgärdas?

Mvh / Stefan


